
	 	
                 
 
JAARVERSLAG 2023 
 
Beste leden, 
 
Dit jaarverslag behandelt in grote lijnen de gang van zaken in onze vereniging in het voorbije 
verenigingsjaar 2023. 
 
Geen last meer hebbend van Corona en Coronamaatregelen konden we een normaal jaar draaien.  
Maar toch... het was niet meer zoals vóór Corona. Mensen leken wat meer terughoudend te zijn hetgeen 
te merken was aan de deelnemersaantallen van onze activiteiten. Daarnaast zijn de prijzen behoorlijk 
gestegen waardoor o.a. de reizen een stuk duurder zijn geworden. 
 
Voor de meerdaagse reis naar Friesland was nauwelijks belangstelling, terwijl die voor Corona binnen 
een week volgeboekt was. Ook in het voorgaande jaar waren er te weinig deelnemers om de meerdaagse 
reis door te kunnen laten gaan. Dit heeft het bestuur doen besluiten om de meerdaagse reis te schrappen. 
De halve dagreis op 17 augustus met bestemming de Zandsculpturen in Garderen en de dagreis op 22 
juni naar Oudewater konden gelukkig wel door gaan.  
De excursie op 19 juli ging naar de Gasthuishoeve in Boskant maar liep niet over van belangstelling. 
 
De algemene ledenvergadering werd dit jaar op 22 maart gehouden. Na het eten en het huishoudelijk 
deel, trad Michiel Malschaert op. Hij had al eerder onze ledenvergadering succesvol opgeluisterd. En 
ook deze keer wist hij de zaal op stelten te zetten. Er waren 120 leden aanwezig. 
 
In het afgelopen jaar werden ook 3 middagactiviteiten georganiseerd. 
Op 24 april was er een lezing over energie door Cor Verouden. 
Op 2 juni hadden we Maria Bonten met haar presentatie: "Verhalen rondom het licht". 
Voor beide middagen waren een kleine 50 deelnemers aangemeld. 
Op 13 november hadden we een klapper met Cor Swanenberg. Hiervoor waren ook de andere KBO-
afdelingen in Schijndel uitgenodigd. Met 230 aanwezigen vulden we nagenoeg de hele podiumzaal. 
Op 26 september was er een avondbijeenkomst bij Welzijn de Meierij. Deze was georganiseerd  door 
DementieVriendelijkeGemeente Meierijstad, Welzijn de Meijerij en KBO-Schijndel Centrum. Dit was 
de eerste bijeenkomst van "Café vergeet me niet" met als doel onze gemeente dementievriendelijker te 
maken. Ondanks de oproep en uitleg in onze nieuwsbrief was er slechts een handvol deelnemers. 
 
Maar er waren gelukkig ook nog goed lopende activiteiten. Het fietsen had geen gebrek aan 
belangstelling en het bûrthuis van Welzijn de Meierij in samenwerking met KBO-Schijndel Centrum 
liep ook goed. Het jeu de boules en het dansen, beiden georganiseerd door afdeling Hoevenbraak, maar 
open voor alle KBO-leden, waren eveneens succesvolle activiteiten. Wekelijks wordt er gewandeld 
door een groepje van 7 tot 10 personen.  
Ook het biljarten gaat goed maar jammer genoeg is er maar één biljart ter beschikking. 
Het KBO-diner werd 6 keer georganiseerd en kan eveneens bogen op een grote opkomst. 
Het Kaarten kwam na Corona moeilijk op gang waardoor de kosten te hoog werden. We zochten en 
vonden een nieuw onderkomen in de recreatiezaal van het Mgr. Bekkershuis. Inmiddels loopt het 
kaarten weer goed. Het keezen daarentegen is definitief gestopt.  
 
Op 8 juni was er voor onze vrijwilligers een middagactiviteit in het clubhuis van Gilde St Catharina 



en Barbara. Het weer werkte goed mee waardoor we heerlijk konden toeven in de open serre. Met 
kruisboogschieten, Jeu de boules, een quizje -waaronder muziekvragen uit de jaren 60 en 70-, en een 
hapje van de frietkar was het een erg geslaagde middag. 
 
De  KBO-middagfilms, in samenwerking met de filmclub in de podiumzaal van 't Spectrum, werden 
weer opgestart maar ook hier bleef de belangstelling onder een kostendekkend niveau hetgeen de 
filmclub heeft doen besluiten om deze activiteit te beëindigen.   
 
De Kerstviering op 18 december was een mooie afsluiter van het jaar. Meer dan 210 leden genoten van 
de geweldige optredens van Lotte van der Heijden, Koos Boer, Floor Goijaarts en Anne Sleutjes met 
haar begeleider Frank.  En natuurlijk van de prachtige tonen van Jazz- en Dixielandband Meierijstad. 
Een mooie en gezellige avond getuige de vele positieve reacties die het bestuur mocht ontvangen. 
 
Met nieuwsbrieven en natuurlijk onze website en het blad ONS hebben wij onze leden voorzien van 
zoveel mogelijk relevante informatie. In juni is besloten om de nieuwsbrief hiervoor wat prominenter in 
te gaan zetten. Een maandelijkse nieuwsbrief met meer informatie en in kleur met foto's en andere 
illustraties, waardoor we onze leden beter zouden kunnen bereiken. In onze Facebook-pagina hebben we 
daarentegen minder energie gestopt.  
De kruiswoordraadsels in de nieuwsbrieven werden goed gewaardeerd. Gemiddeld stuurden 
maandelijks zo'n 40 leden een oplossing in. In totaal zijn er, sinds de start hiervan, al 169 prijsjes in de 
vorm van doosjes chocolade uitgereikt. 
 
Door Vrijwillige Ouderen Adviseurs werden 17 leden bezocht. Onze cliëntadviseurs voerden slechts 
3 keukentafelgesprekken met leden en niet-leden.  In voorgaande jaren lagen deze aantallen 
aanmerkelijk hoger. In het kader van de privacywetgeving verstrekt de gemeente geen telefoonnummers 
meer en kunnen onze adviseurs niet meer nabellen, hetgeen geleid heeft tot een kleiner aantal 
gesprekken. Onze belastinginvullers hebben voor een aantal leden weer de belastingaangifte verzorgd.  
 
De in 2022 opgestarte Bezoekgroep loopt redelijk. Het aantal te bezoeken leden mocht best groter zijn. 
Een groepje van 6 personen is bereid gevonden om als bezoeker te functioneren. In onze nieuwsbrief 
hebben we als voorbeeld een interview met een van de deelnemende leden geplaatst. Dit heeft niet 
geleid tot meer aanmeldingen. Jammer, want we kunnen ons niet voorstellen dat hier geen behoefte aan 
is. 
 
In 2023 was er een intensieve Overlegstructuur. 
Het bestuur vergaderde in totaal 11 maal. Er waren 2 vergaderingen met contactpersonen, 
cliëntondersteuners, vrijwillige ouderenadviseurs en de bezoekgroep.  De Schijndelse KBO-afdelingen 
(KBO-cluster Schijndel) hadden 3 keer overleg waarbij ook steeds een afgevaardigde van Welzijn de 
Meierij vertegenwoordigd was. Verder waren er nog 2 Kringvergaderingen (alle afdelingen van 
Meierijstad), 2 regionale bijenkomsten en 2 algemene ledenvergaderingen van KBO-Brabant. Deze 
vergaderingen werden door afgevaardigden bezocht. 
 
De contactpersonen hebben ook dit jaar gezorgd voor de verspreiding van de ONS, de nieuwsbrieven, 
de uitnodigingen, de verjaardagskaarten, de chocoladeletters van de Sint en de fruitmandjes met Kerst. 
Ook brachten zij een geactualiseerde lijst in met zaken waar u met korting kunt kopen op vertoon van 
uw lidmaatschapspas.  
Al met al hebben we weer een jaar, waarin veel activiteit was, afgesloten. 
 
Januari 2024 

 
Ton Sleenhoff  
secretaris 
	


